
 8 פרוטוקול מס 
 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 19.3.19  תאריך י"ד אדר ב' , 
  

דב   שלומית פורמנסקי, דוד רוטר, אהרן צוקר,  אייל בן דוד,  נוכחים: פנינית אברך חברוני,
 גילאור, משה ישרוף, מיכאל פורר.

  
 אושר פה אחד. 28.2.2019פרוטוקול ישיבת הועד מיום  .1
 משה לא יוכל להשתתף בהצבעות עד קבלת כתב מינוי מהמועצה. .2
 446פשרות להצבת לוחות פרסום שפונים לכביש לאחר דיון בקרב הועד הוחלט כי תיבדק א .3

 ליצירת הכנסות ליישוב. תיבחן עלות, בטיחות והיתכנות כללית.
את    לאחר דיון בוועד לגבי המודעות פרסום ביישוב והלכלוך/נראות שהם יוצרים הוחלט למנות  .4

מיפוי הקיים, המלצה  –דב ובנג'י לוועדת משנה לבחינת לוחות המודעות ביישוב 
 ותוספות וכן לנוהל פרסום. ינויים לש

 הועד מצהיר כי "חשמונאים יישוב נקי!" .5
 לכלל התושבים והנהנים מהיישוב וכדי שנצטרף כולנו למימוש על מנת להנחיל מסר זה   
 מטרה זו , וועד היישוב ייתן לנושא זה חשיבות רבה. 
ל איסור לתליית שלטים לדוגמא: בכל דף מידע יישובי יצוין כי אנחנו ישוב נקי ולפיכך ח 

 -בשטחים הציבוריים. במידה וייתלו במרחבים ציבוריים )כגון על מעקות ועמודי חשמל(
 השלטים יורדו.

 הוחלט לשים מתקן לשתיית מים קרים ליד מגרש הכדורסל שברחוב היצהר. .6
 יש לתאם פגישה עם חברת רמת מודיעים בנוגע למספר נושאים שבתחום אחריותם. .7
בכל בקשה להיתר בניה לפני שתאושר תיבדק סיבה מהותית לעיכוב ובאין כזו יש להחתים את  .8

 .₪ 15,000בעל המגרש על כתב התחייבות כולל העמדת צק ערבון של 
 יש לבקש מעוה"ד של היישוב להכין טיוטה.

עם  קבוצת הוואטסאפ של הוועד הינה סגורה ודיסקרטית אין להעביר הודעות מקבוצה זו ולשתף  .9
אנשים חיצוניים. עניין זה הוא מהותי לתפקוד יעיל של הועד והכרחי לשמירה על זכויות 

 התושבים, העובדים והסדר הטוב.
תת וועדה שתכלול את פנינית, אהרן ודוד תדון על שימוש חלופי למבנה המשחקיה ותיפגש  .10

 בהקדם עם נציגי המניין שמתפלל בו בשבתות.
 ד שמטפל בעניין פשרת תשלום חוב של משפחה ביישוב.אושר המתווה שהוצע ע"י העו" .11

  
דווח כי מאחר והפעילות לגמלאים הסיעודיים תוסדר על ידי המועצה במתן פתרון במודיעין ייתכן  .12

ויווצר פער בכיסוי עלויות הפעילות עד שהשינוי יתבצע בפועל. מאידך הועד לא 
 מצא

-לנכון להשאיר את התושבים הסיעודיים ללא פתרון. פעילות זו צפויה להביא לעלות נוספת של כ
מעל התקציב שיועד. על מנת למזער את הפער, תתבצע פניה ע"י רכזת קהילה  ₪ 40,000

 מהם מגיעים משתתפים מבחוץ ותבקש שישתתפו בהוצאות אלו. לישובים אחרים בסביבה אשר
 דיווחי וועדות: .13

  



 ועדת תרבות
 ניתנו דיווחים על אירועים מוצלחים לחודש אדר:      

  "שיעור תורה הכולל בירה וצ'ולנט , –"ברתנורא 
 משתתפים בערב השני . 50 -משתתפים בערב הראשון וכ 70-דווח על כ             

 "ילדים.  500-כללה את כל גני הילדים וכן את ילדי בית ספר הממ"ד, האירוע כלל כ -"עדלאידע
הרקדות בשני מוקדים, הרקדה בבית הספר לתלמידים והרקדה  2בתום העדלאידע התקיימו 

 נוספת לילדי הגנים במתחם בתי הכנסת ובסופם חולקו טרופיות לכל הילדים .
 נשים, קייטרינג מכובד וכן קומיקאית  200 -יותר בהשתתפות כהתקיים ערב מוצלח ב -נשף נשים

 מצוינת.
  חוות הדעת היו מצוינות . –בנוסף התקיימה מסיבת גמלאים בשיתוף בית הכנסת הספרדי 

 ועדת שפ"ה
 .דווח על הצעות וועדת שפע וסוכם שיגישו תוכנית מסודרת לפרויקטים השונים 
 הנחיות להקמת רמפה בדרך למגרש כדורסל של  בנג'י מתבקש לדבר עם מומחה נגישות לגבי

 בית הספר.
 ועדת חינוך

 .עדכון על טיפול יעיל בבעיית תולעי תוואי התהלוכה בגן אסתי 
 .הוועד מודה לשירה ניאזוב על הפעלת הקייטנה בקיץ ובחנוכה האחרונים 
 .נתקבל אישור להפיץ את המכרז עבור מנהל לבית ספר הממ"ד 

 ועדת נוער
 ח לא יבוצעו על ידי "הכוכב הבא" ויש להוציא מכרז מיד אחרי פורים לאיתור -ר זקייטנות נוע

 ט.-ח-רכז/ת לתוכנית הקיץ של שכבות ז
  דווח על סדרת הפעילויות שהתקיימו בחודש האחרון לטיפול מניעתי לשימוש באלכוהול בקרב

בני הנוער. הפעילויות כללו שיחה עם איתמר השוטר וכן שיחה עם הרב פלטי 
 על

יב וסדנא נפרדת להורים על איך -שמחה, בנוסף למערך על ידי מומחים שהיה מיועד לשכבות יא
 לצערנו מעט מאד הורים השתתפו. להתנהל בצורה אחראית עם אלכוהול.

  ניתן עדכון על פעילויות נוער בפורים שכללו מסיבה לבנות בליל פורים, מסיבה לנוער במוצאי
 פורים ושוק פורים של סניף בני עקיבא ביום שישי שושן פורים.

  בוצע מיפוי נוער על ידי רכזת הנוער ואנשי המקצוע של המועצה. לשמחתנו ישנם רק בודדים
 ם נמצאים במערכת ומטופלים על ידי הגורמים הרלוונטיים.שאינ

  
 ועדת תקשורת

 חודשים. 5-דווח כי לא ניתן להחליף רכב מנהל ישוב לפני תום התקופה בעוד כ 
 .דווח על פעילות מוצלחת נוספת של ברטנורא 
 דטה כי מודים להם אך הוחלט שלא נבצע את האפליקציה היישובית -תצא הודעה לחברת מיי

 ם.דרכ
 ועדת דת

  הסכם השכירות עבור בית הרב הסתיימה וצריך לחדש אותו. בחוזה החדש המוצע בעל הנכס
 בדמי השכירות. הוחלט להיכנס למו"מ עם בעל הנכס. 15%מבקש העלאה של 

  



 ועדת בטחון
  ייבנה תוכנית מקיפה הכוללת עלויות לכל שלב ולפי חלקי הגדר,  –שיפוץ דרך הגדר והפטרול

 ה. יטופל בעז"ה לאחר הפסח.כולל תאור
  

 חניה
  הועלו מספר פתרונות לתת מענה לתושבים. –מצוקת חנייה חמורה ברחוב היצהר 
  בהתאם לתוכניות שאושרו בעבר יש לייחס למתחם בתי הכנסת את החניות שברחוב המוריה

 ואזור חניית המזכירות.
  לא אושרה בקשה לאישור בדיעבד של מצב והחניה הקיימים במתחם המכולת. יש לתקן את

 החניה בהתאם לדרישות ועדת התעבורה של המועצה.
  

 מנהל היישוב –כתב מיכאל פורר 

  

 


